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Merknader til innkalling og saksliste; 
 
Ingen merknad til innkalling 
 
Merknad til saksliste: 
 
Ernst Berge (H):  
 

1. Bolyst og trivsel – veilys og vedlikehold av veilys, hvilke rutiner har kommunen med 
vedlikehold av veilys og hvilke vedlikeholdsavtaler eksisterer med Alta Kraftlag og Ymber? Viktig 
for trivsel og bolyst. 

2. Basseng i Loppa Kommune: Viser til tilstandsrapport angående mangler ved bassengene i 
kommunen. Hva er gjort og er det bedt om pristilbud for å opprettholde drift av bassengene? 

3. Kloakk i Sandland: Brudd og kloakk renner ut. Kloakklukt går ut mot havneområdet. Viser til 
forurensingsloven. Er dette en sak som kan bli tatt opp på førstkommende kommunestyremøtet 
06/02/2020? 

 
Ingvi Luthersson (H): 
 

1. Husbrann: Viser til husbrann i Langfjordhavn for to år siden. Hva gjøres i forhold til brannruin 
og oppfølging?  

2. Tilbud for veiutløsning: Hva er status med denne saken? 
3. Regelverk Bolyst fondet: Forenkle teksten og skjema i forhold til å søke midler fra Bolyst 

fondet.  
 
Line Enger Posti (De Uavhengige):  
 

1. Fibernett: Har det blitt gjort noe i henhold til utbyggingen av fibernett i Bergsfjord/Vestre 
Loppa?   



PS 1/20 Utredning av folkehelsegrunnlag til planstrategi 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 23.01.2020   
 
Loppa kommunestyre vedtar å kjøpe inn konsulenttjenester til på bistå kommunen med 
ferdigstillelse av folkehelsegrunnlaget til planstrategien. Kostnadene for konsulenttjenestene er 
estimert til kr. 100 000,-. 
Midlene tas fra fond 2565063 «Overordnet kommunalt planarbeid». 
 
 
Enstemmig vedtatt 

 
 
 
 
 
PS 2/20 Innspill  til  NTP 2022-2033 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 23.01.2020     
 
Riksveiprosjekter: 

Sammen med EV 6 sørover og transportkorridoren Finskegrensen – Alta – Hammerfest er 
således viktige transportårer for samferdsel og transport av gods fra Loppa kommune. På begge 
disse strekningene har en registrert at det til tider vinterstid kan være dårlig framkommelighet.  
For fisketransporter er det viktig med god framkommelighet. Dårlig framkommelighet er med 
på å svekke konkurransevilkårene for næringslivet i kommunen og regionen. Viktige 
veiprosjekt som berører Loppa kommune vil være: 

1. Opprusting av E45 på strekninga Hammerfest – Finskegrensen. 
2. Tunell gjennom Kvænangsfjellet på E6. 

 

Kyst/farled: 

Gode fiskerihavner er viktige for utvikling av fiskerinæringa i kommunene i regionen. 
Hurtigruta er viktig for næringslivet i Loppa og Hasvik. Det sendes en del fisk og biprodukter 
av fisk over Øksfjord havn til mottakere lengere sør. Denne transportløsninga har blitt utviklet 
et over tid og er viktig for fiskeindustrien.  Sikring av fremtidig hurtigruteanløp til kommunen 
er derfor viktig.   

1. Opprusting av fiskerihavnene i regionen. 
2. Sikring av hurtigruteanløp. 

 
Enstemmig vedtatt. 
 
 



 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 23.01.2020 

Administrasjonens forslag: 
 

Riksveiprosjekter: 

Sammen med EV 6 sørover og transportkorridoren Finskegrensen – Alta – Hammerfest er 
således viktige transportårer for samferdsel og transport av gods fra Loppa kommune. På begge 
disse strekningene har en registrert at det til tider vinterstid kan være dårlig framkommelighet.  
For fisketransporter er det viktig med god framkommelighet. Dårlig framkommelighet er med 
på å svekke konkurransevilkårene for næringslivet i kommunen og regionen. Viktige 
veiprosjekt som berører Loppa kommune vil være: 

3. Opprusting av E45 på strekninga Alta – Finskegrensen. 
4. Tunell gjennom Kvænangsfjellet på E6. 

 

Kyst/farled: 

Gode fiskerihavner er viktige for utvikling av fiskerinæringa i kommunene i regionen. 
Hurtigruta er viktig for næringslivet i Loppa og Hasvik. Det sendes en del fisk og biprodukter 
av fisk over Øksfjord havn til mottakere lengere sør. Denne transportløsninga har blitt utviklet 
et over tid og er viktig for fiskeindustrien.  Sikring av fremtidig hurtigruteanløp til kommunen 
er derfor viktig.   

3. Opprusting av fiskerihavnene i regionen. 
4. Sikring av hurtigruteanløp. 

 
Ordfører foreslår følgende endring:  
 
Punkt 1. foreslått endret til: Opprustning av E45 på strekningen Hammerfest – finskegrensen 
 
Votering: 
 
Administrasjonssjefens forslag satt opp mot Ordførers forslag. 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
 
 



PS 3/20 Søknad om tilskudd til forstudie rehabilitering av fiskeriserviceanlegget i 
Nuvsvåg. 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 23.01.2020     
 
Nuvsvåg Utleiebygg AS innvilges et tilskudd på kr 40.000 til forstudie for vurdering av 
alternativ løsning for utleiebygg/fiskeriserviseanlegg i Nuvsvåg. 
 
Finansiering skjer ved bruk av næringsfondet.  
 
Betingelser for tilskuddet: 
 
Tilsagnet bygger på budsjetterte kostnader, kr 53.000 ,- i søknad av  27.08.19      . Maksimalt 
tilskudd 
utgjør 75% av budsjetterte kostnader. Tilskuddsbeløp kan avkortes dersom regnskapet viser 
reduserte 
kostnader med prosjektet, men tilskuddsandelen vil fortsatt utgjøre 50% av reelle utgifter. 
Før utbetaling kan skje må prosjektet være avsluttet. 
Det kan gis delutbetaling på grunnlag av søknad. 
 
Ved krav om utbetaling av tilskudd skal følgende dokumenter vedlegges: 
A. Brev med anmodning om utbetaling. 
B. Prosjektregnskap godkjent av autorisert regnskapsfører eller revisor for prosjekter med en 
total 
kostnadsramme på kr. 50 000,- eller mer. 
Dersom den totale prosjektkostnaden er under kr. 50 000,- vedlegges kopi av kvitteringene for 
det 
totale prosjektet. Søker må dokumentere at finansiering foreligger som framlagt i søknaden. 
C. Ferdigattest. 
D. Oppdatert skatteattest. 
E. Rapport om tiltakets gjennomføring og vurdering av hvilken effekt tiltaket har hatt i 
bedriften. 
F. Tilsagnet om tilskudd opphører og tilskuddet går tilbake til næringsfondet dersom: 
Søker skriftlig ikke har akseptert vilkårene for tilsagnet innen 1 måned etter at tilsagnet er gitt. 
        
 
Arbeidet som tilsagnet omfatter ikke har startet opp senest 6 måneder etter at tilsagnet er gitt 
Det ikke er søkt om utbetaling med tilstrekkelig dokumentasjon innen 12 måneder etter at 
tilsagnet er 
Gitt.. 
 
 
Klagemulighet: 
Vedtaket kan påklages til kommunen. Klagefristen er 3 uker regnet fra den dagen da brevet 
kom fram til påført adressat. Det er tilstrekkelig at klagen er postlagt innen fristens utløp. 
Klagen skal sendes skriftlig til den som har truffet vedtaket, angi vedtaket det klages over, den 
eller de endringer som ønskes, og de grunner du vil anføre for klagen. Dersom du klager så sent 
at det kan være uklart oss om du har klaget i rett tid, bes du også oppgi når denne melding 
kommer frem. 
 



  
Enstemmig vedtatt. 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 23.01.2020     
 
Ernst Berge ba om vurdering av sin habilitet. Har en aksje i selskapet. 
 
Ble erklært enstemmig habil.  
 
 
 
PS 4/20 Endring av lokalitet, utekontor Sandland/Sør-Tverrfjord 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 23.01.2020     

Loppa arbeiderpartiet ved Maria Sotkajærvi foreslo følgende; 
Utekontordag for legetjenesten forblir på Sandland Skole. Administrasjon 
inngår transportavtale av kommunalt utstyr. 
Midler til dette tas fra fritt disposisjonsfond. 
 
Arbeiderpartiets forslag vedtatt. 
 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 23.01.2020   

Arbeiderpartiets forslag til vedtak av Maria Sotkajærvi: Utekontor for 
legetjenesten forblir på Sandland Skole. Administrasjonen inngår 
transportavtale av kommunalt utstyr. Midler til dette tas fra fritt 
dispensasjons fond.  
 
Administrasjonssjefens innstilling satt opp mot Arbeiderpartiets forslag. 
 
Arbeiderpartiets forslag vedtatt, 4 stemmer (2 Ap og 2 U) mot 3 stemmer (2 H og 1 SV) 
 
 
PS 5/20 Orientering/Eventuelt 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 23.01.2020     
 
Bassenget i Bergsfjord fremdeles åpen. Midlertidig brukstillatelse. I henhold til rapport kreves 
det full ombygning av basseng i både Nuvsvåg og Bergsfjord.  
 
Alle barnehager og skoler er elektrifisert. Vi er på god vei mot å bli en grønn kommune. 
 
Kloakk i Sandland. Eksternt firma har gått gjennom Sandland brygge. Usikkerhet rundt 
eieforhold. Kloakk og drikkevann skal sees på. 
 
Brann i Langfjordhavn; administrasjonen skal følge opp dette. 
 



Veiløsning Vestre Loppa; skal tas opp på nytt, med ny anbudsrunde. 
 
Fiber; møte med Telenor, lønnsomt å bygge ut i Bergsfjord og Sandland. 
I Nuvsvåg jobber Alta Kraftlag med å finne en løsning for internett. 
Vil ikke være mulig å gjennomføre fiberutbygging i hele Loppa, men i hvert fall bredbånd. 
 
Ladestasjon for Elbil, to hurtigladestasjoner vil bli plassert ved samfunnshuset i Øksfjord.  
 
Kraftstasjon i Langfjordhavn – er lagt på is, utfordring vedrørende kostnad ved utbygning. 
 
 
 


